
 

Gemeenteraad Waalre 

 

 

Eindhoven, 21 oktober 2019 

Betreft: bedenkingen landgoed Gildebosch 

 

Geachte raadsleden 

 

Als eigenaar van ( de onroerende zaken van ) het Brabants Genot aan de Heikantstraat te Waalre, wil 

ik graag  U mijn bedenkingen tegen dit plan met U delen. 

In deze tijd van fijnstofdiscussie en aandacht voor de natuur past het niet om een groot gebied, te 

midden van een prachtige omgeving, te gaan ontwikkelen tot een landgoed. Ongetwijfeld zitten daar 

goede bedoelingen bij aangaande de ontwikkeling van de natuur maar de praktijk heeft vaak genoeg 

uitgewezen dat daar niet veel van terecht komt. 

 

Naar mijn mening is de gemeente Waalre en de regio alleen gebaat bij de verdere ontwikkeling van 

de natuur in dit gebied.  Het zou een gemiste kans zijn om nu anders te beslissen.  

De gemeente Waalre zet vol in op natuur en verdere ontwikkeling van toerisme. Daar past een 

ontwikkeling van een landgoed dus absoluut niet in.  

Verder sluit ik me volledig  aan bij hetgeen vereniging “Het Gildewoud” aan het papier heeft 

toevertrouwd aangaande dit onderwerp. 

 

 

Hoogachtend 

 

 

Achterbeek BV 

 

 

 

 

 

 


